
Evaluering af Erhvervskonferencen 2023 

- Resultat af spørgeskemaundersøgelse 

 
Dokumentet er ikke webtilgængeligt 
Bilaget på de følgende sider er modtaget fra ekstern part, og er hverken betalt, kontrolleret eller udviklet af 

Frederikssund Kommune. Det er derfor undtaget fra reglerne om webtilgængelighed (WCAG). 
Gå til næste side for at læse dokumentet. 

 
Hvorfor denne information 

Som offentlig myndighed har vi pligt til at sikre, at så mange som muligt kan anvende vores websteder og 

mobilapplikationer. Det gælder ikke mindst brugere med handicap som fx blinde, der skal kunne navigere og 
læse alt indhold – herunder også bilag – på vores hjemmeside ved hjælp af gængse hjælpeteknologier. 
Indhold som ikke er betalt, udviklet eller kontrolleret af kommunen er undtaget fra reglerne. 



Samlet status
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Hvor relevant var det overordnede tema "Fremtidens arbejdskraft - De unge som det
bedste aktiv" for din virksomhed?

Meget relevant

Relevant

Hverken eller

Irrelevant

Meget irrelevant
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45%
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Antal svar
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0

Hvor relevant var emnet om kultur- og erhvervspartnerskaber for din virksomhed?

Meget relevant

Relevant

Hverken eller

Irrelevant

Meget irrelevant
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36%
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5%
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Antal svar

8
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0



Hvordan oplevede du kommunikationen op til Erhvervskonferencen?

Meget god

God

Hverken eller

Dårlig

Meget dårlig
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Hvor tilfreds er du med Frederikssund Kommunes Erhvervskonference generelt?

Meget tilfreds

Tilfreds

Hverken eller

Utilfreds

Meget utilfreds

0% 25% 50% 75% 100%

41%

59%

0%

0%

0%

Antal svar

9

13

0

0

0

Hvordan kan Frederikssund Kommune gøre Erhvervskonferencen bedre? Hvis du ikke har nogle bemærkninger, så tryk
blot på "Næste".

Måske skal man ikke tildele kommunale medarbejdere rollen som oplægsholder, med mindre de også har en smule talent
for det...

Lokalet er ikke egnet til konferencen, gammel og nedslidt

Koordinere bedre med FE

Er ny i denne sammenhæng - lover til næste år!

Emnet var super interessant, men jeg kunne overhovedet ikke genkende det billede, der blev tegnet af de unge. Fremfor kun
at have oplægsholdere fra 'den snakkende klasse', burde man hellere tage nogle praktikere, der klare det godt med.

Der kunne godt indtænkes nogle små øvelser/handlinger, som involverede publikum mere, fx. afstemninger/quiz undervejs
eller andet brain break-agtigt.
Det ville måske gøre dialogen lettere/livligere - når man lige har set lidt rundt i flokken og måske grinet sammen mv.


